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Niedawno  cały  internet  żył  nagraniem,  w  którym  Krzysztof
Stanowski nie chciałby, aby „Kanał Zero” realizował materiał
na temat Funduszu Sprawiedliwości oraz Zbigniewa Ziobry. Film
„zdobył”  od  Stanowskiego  Zbigniew  Stonoga,  który  prawie
natychmiast go udostępnił i wtedy się zaczęło. Dziennikarze,
politycy, użytkownicy platformy „X” – wszyscy byli w szoku.
Jednak po pewnym czasie coraz więcej osób zaczęło zauważać, że
coś jest nie tak. Czy to deep fake, AI, kompilacja z różnych
dni?  Krzysztof  Stanowski  wkręcił  Zbigniewa  Stonogę  oraz
pokazuje, że dziennikarze innych stacji i kanałów, od których
powinniśmy wymagać rzetelności, nie mają jej w ogóle. Nie
zweryfikowali żadnych nieścisłości w nagraniu. Jak możemy im
ufać, skoro zamiast weryfikacji, od razu podają dalej zdobyte
informacje?
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